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PROTOKÓŁ Nr 25/XXV/17 

XXV SESJI SEJMIKU WOJEWÓDZTWA OPOLSKIEGO 
w dniu 28 lutego 2017 r. 

 

Obrady XXV sesji Sejmiku Województwa Opolskiego w kadencji 2014-2018 odbyły się w sali 

konferencyjnej im. Orła Białego Urzędu Marszałkowskiego Województwa Opolskiego w Opolu,                   

ul. Piastowska 14 – Ostrówek. Rozpoczęcie: godzina 10.00. 

 
Ad 1.  Otwarcie obrad.  

N. Krajczy, Przewodniczący Sejmiku: otwieram sesję XXV Sejmiku Województwa Opolskiego. 

Witam Pana Marszałka wraz z Zarządem Województwa, Pań i Panów Radnych, dyrektorów 

Departamentów UMWO. Przede wszystkim witam zaproszonych gości, Panią Dyrektor Milenę 

Piechnik z Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Opolu, Pana Edwarda Puchałę – Dyrektora Centrum 

Ginekologii, Położnictwa i Neonatologii w Opolu, Pana Adama Różyckiego – Dyrektora Regionalnego 

Ośrodka Polityki Społecznej w Opolu, Pana Rolanda Wrzeciono – Dyrektora Opolskiego Centrum 

Rozwoju Gospodarki w Opolu, Pana Bartłomieja Horaczuka – Dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich 

w Opolu, Pana Tadeusza Jarmuziewicza – Dyrektora Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych                    

w Opolu, przedstawicieli mediów oraz mieszkańców województwa Opolskiego.  

 
Ad 2.  Porządek obrad.  

N. Krajczy: porządek obrad został Państwu przedstawiony w dniu wczorajszym na prezydium. 

Uzgodniono wprowadzenie dodatkowych trzech punktów do porządku obrad dzisiejszej sesji,                    

a mianowicie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia apelu do Ministra Sportu i Turystyki w sprawie zmian                   

w zakresie realizacji Programu Rozwoju Regionalnej Infrastruktury Sportowej – jako punkt 14.    

Podjęcie uchwały w sprawie wskazania kandydatów do Rady Opolskiego Oddziału Wojewódzkiego 

Narodowego Funduszu Zdrowia w Opolu – jako punkt 15.    

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli Sejmiku do Rady 

Działalności Pożytku Publicznego Województwa Opolskiego – jako punkt 16.    

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby do porządku obrad zgłosić swoje uwagi. Nie widzę, dziękuję. 

Quorum 

W sesji uczestniczyło 26 radnych. Stwierdzono quorum i przystąpiono                                         

do przeprowadzenia głosowania.   
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Głosowanie  

Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem do porządku obrad nowego punktu                             

14 – dotyczącego „Podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia apelu do Ministra Sportu i Turystyki                       

w sprawie zmian w zakresie realizacji Programu Rozwoju Regionalnej Infrastruktury Sportowej”. 

za – 15    wstrzym. - 0    przeciw – 4 

Stwierdzam, że punkt 14 został wprowadzony. 

 
Głosowanie  

Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem do porządku obrad nowego punktu                             

15 – dotyczącego „Podjęcia uchwały w sprawie wskazania kandydatów do Rady Opolskiego Oddziału 

Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia w Opolu”. 

za – 24  (wszyscy głosujący)  

Stwierdzam, że punkt 15 został wprowadzony. 

                                                                                                                                                                                      
Głosowanie  

Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem do porządku obrad nowego punktu                             

16 – dotyczącego „Podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli 

Sejmiku do Rady Działalności Pożytku Publicznego Województwa Opolskiego – jako punkt 16”. 

za – 20    wstrzym. - 3    przeciw – 0 

Stwierdzam, że punkt 16 został wprowadzony. 

 
Ad 3.  Powołanie sekretarza obrad. 

Sekretarzem został Radny Leszek Fornal. 

 
Ad 4.  Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Sejmiku Województwa Opolskiego. 

N. Krajczy: czy są zastrzeżenia do protokołu wyłożonego do wglądu. Nie ma. Stwierdzam,                   

że protokół został przyjęty.   

                                             
Ad 5.  Informacja Przewodniczącego Sejmiku z prac między sesjami.   

N. Krajczy: czy są zastrzeżenia do informacji Przewodniczącego z prac między sesjami,                       

która została wyłożona do wglądu. Nie ma. Stwierdzam, że informacja Przewodniczącego z prac 

między sesjami została przyjęta.     

 
Ad 6.  Sprawozdanie z prac Zarządu Województwa Opolskiego. 

N. Krajczy: czy w tym temacie są pytania do Marszałka Województwa i Zarządu. Nie ma. Dziękuję.  

 
Ad 7.  Informacja o interpelacjach złożonych między sesjami. 
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N. Krajczy: informuję, że w okresie od dnia 31 stycznia 2017 r. do dnia 27 lutego 2017 r. udzielono 

odpowiedzi na interpelacje: 

 
 W dniu 2 lutego 2017 r. Radna Jolanta Wilczyńska otrzymała odpowiedź na interpelację                       

w sprawie wyjaśnienia przyczyn z powodu, których droga wojewódzka nr 454 nie jest należycie 

utrzymywana z bieżącym okresie zimowym.  

Pytam, czy odpowiedź jest satysfakcjonująca. 

J. Wilczyńska, Radna Województwa: tak. 

 
 W dniu 8 lutego 2017 r. Radni Zdzisław Siewiera i Józef Kotyś otrzymali  odpowiedź na złożoną 

interpelację w sprawie ogłoszenia nieograniczonego przetargu w zakresie zamówienia 

publicznego dotyczącego wykonania dokumentacji projektowo – kosztorysowej                                  

na przebudowę drogi wojewódzkiej nr 463 od miejscowości Kolonowskie ul. Pluderska do granicy 

gminy Zawadzkie na długość około 6 km wraz ze ścieżką rowerową na całej długości.  

    Pytam, czy odpowiedź jest satysfakcjonująca. 

    Z. Siewiera, Radny Województwa: odpowiedź jest niezadowalająca ponieważ w miesiącu 

grudniu otrzymał informację, że rzeczona droga nie może wejść do planu inwestycyjnego,                    

ze względu na to, że nie posiada dokumentacji projektowo – kosztorysowej, która powinna być 

opracowana. W miesiącu styczniu wystąpił o sporządzenie dokumentacji dot. drogi nr 463                   

ze środków dokumentacji przyszłościowych i otrzymał odpowiedź, że będzie prowadzona na niej 

inwestycja na zasadzie projektuj – wybuduj, co jest oczywistą sprzecznością.       

 

 W dniu 10 lutego 2017 r. Radny Zdzisław Siewiera otrzymał odpowiedź  na interpelację                       

w sprawie nieudzielenia odpowiedzi przez Wojewódzki Urząd Pracy w Opolu na protest złożony         

w dniu 19 lipca 2016 r. przez Stowarzyszenie Przyjaciół Szkoły w Żędowicach dotyczący wniosku 

o dofinansowanie projektu pt. „Ciekawi świata” pomimo zapewnienia przez Wojewódzki Urząd 

Pracy, że powyższy projekt został skierowany do właściwego etapu oceny.  

Pytam, czy odpowiedź jest satysfakcjonująca. 

Z. Siewiera: odpowiedź nie jest zadowalająca, proszę Pana Marszałka o dodatkowe wyjaśnienie 

korzystając z możliwości jaki daje Statut Województwa Opolskiego, wskazując błędy formalne 

jakie popełnił Wojewódzki Urząd Pracy w Opolu przy rozpatrywaniu przedmiotowego wniosku. 

 

 W dniu 13 lutego 2017 r. Radny Leszek Antoszczyszyn otrzymał odpowiedź na interpelację                   

w sprawie dofinansowania przez Marszałka Województwa Opolskiego budowy Muzeum Kresów                     

w Brzegu.  

Pytam, czy odpowiedź jest satysfakcjonująca. 
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L. Antoszczyszyn, Radny Województwa: nie ma zastrzeżeń aczkolwiek wnosi uwagę,                  

aby na jego interpelację odpowiadać krótko i zwięźle.    

 
 W dniu 15 lutego 2017 r. Radny Leszek Antoszczyszyn otrzymał odpowiedź na interpelację                   

w sprawie złożonego zapytania dotyczącego posiadania środków finansowych przez Zarząd 

Województwa na wsparcie dla szkół branżowych I i II stopnia. 

Pytam, czy odpowiedź jest satysfakcjonująca. 

L. Antoszczyszyn: tak.    

 
 W dniu 15 lutego 2017 r. Radna Elżbieta Kurek otrzymała odpowiedź na interpelację w sprawie 

wybudowania na terenie województwa opolskiego nowoczesnego, regionalnego systemu 

powiadamiania o poziomie zanieczyszczenia powietrza.  

Pytam, czy odpowiedź jest satysfakcjonująca. 

E. Kurek, Radna Województwa: nie do końca, ponieważ otrzymała informację, że tymi 

sprawami zajmuje się Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska w Opolu oraz Wojewódzkie 

Centrum Zarządzania Kryzysowego natomiast posiada informację, że inne województwa budują 

tego typu system, co powinny służyć jako przykład i być wzięte pod uwagę.    

 
 W dniu 16 lutego 2017 r. Radna Elżbieta Kurek otrzymała odpowiedź                                                        

na interpelację w sprawie promocji turystyki rowerowej na terenie województwa opolskiego. 

Pytam, czy odpowiedź jest satysfakcjonująca. 

E. Kurek: ma pewne uwagi do otrzymanej odpowiedzi, uważa że Samorząd Województwa 

Opolskiego powinien przyjąć pewną koncepcję dot. wspierania turystyki oraz zająć się większym 

promowaniem turystyki rowerowej  w województwie.    

 

 W dniu 1 lutego 2017 r. Radna Elżbieta Kurek złożyła interpelację w sprawie kontroli 

zanieczyszczenia powietrza ze źródeł liniowych (szlaki komunikacyjne) w związku ze wzrostem 

liczby samochodów osobowych w województwie opolskim. Ponadto Radna Elżbieta Kurek                

złożyła zapytanie, czy Zarząd Województwa Opolskiego w związku                                                                 

z opracowywaniem nowego programu ochrony powietrza planuje zlecenie badań w tym kierunku.  

    Pytam, czy odpowiedź jest satysfakcjonująca. 

     E. Kurek: tak ponieważ uważa, że takie badania są konieczne gdyż ruch samochodowy 

powoduję emisję wtórną, co przy dużej liczbie samochodów w województwie opolskim może 

stanowić istotny problem.    
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 W dniu 7 lutego 2017 r. Radna Elżbieta Kurek złożyła interpelację w sprawie nielegalnych 

składowisk niebezpiecznych substancji w województwie opolskim w związku z ujawnieniem 

nielegalnych składowisk niebezpiecznych substancji w Brzegu, Pogorzeli, Gościęcinie, Namysłowie 

oraz Olszance.  

    Pytam, czy odpowiedź jest satysfakcjonująca. 

E. Kurek: tak, oraz dodaje że jest świadoma tego, że jest to w kompetencji Wojewody,                       

ale składając interpelację liczyła na jakieś dodatkowe informację w sprawie.    

 

 W dniu 9 lutego 2017 r. Radna Elżbieta Kurek złożyła interpelację                                                          

w sprawie leczenia i profilaktyki zaburzeń psychicznych w związku                                                      

z odnotowaniem wzrostu liczby zachowań samobójczych. 

Interpelacja w trakcie załatwiania 

 W dniu 13 lutego 2017 r. Radny Zdzisław Siewiera złożył interpelację w sprawie uwzględnienia 

jego propozycji przy opracowywaniu uchwały Sejmiku Województwa Opolskiego dotyczącej 

zasad, warunków i trybu udzielania stypendiów w roku szkolnym 2017/2018 i w latach 

następnych                  w ramach programu pomocy stypendialnej.  

Interpelacja w trakcie załatwiania 

 W dniu 23 lutego 2017 r. Radny Zdzisław Siewiera złożył interpelację w sprawie wydania 

dyspozycji Dyrektorowi Zarządu Dróg Wojewódzkich w Opolu w zakresie przeprowadzenia 

remontu jezdni odcinka drogowego drogi nr 463 od miejscowości Kolonowskie ul. Pluderska                

do ronda w miejscowości Zawadzkie po okresie zimowym 2016/2017. 

Interpelacja w trakcie załatwiania 

 W dniu 23 lutego 2017 r. Radny Zdzisław Siewiera złożył interpelację  w sprawie zorganizowania 

spotkania przez Marszałka Województwa Opolskiego przy udziale Wójtów, Burmistrzów oraz 

Nadleśniczych Nadleśnictw w województwie opolskim i Dyrektora RDLP w Katowicach                          

w zakresie „realizacji przedsięwzięć wspólnych przyczyniających się do realizacji zadań Lasów 

Państwowych na rzecz prowadzenia gospodarki leśnej i z nią związanych mających wpływ na jej 

realizację, w tym na rzecz zmniejszenia dla społeczności lokalnej i regionalnej uciążliwości 

związanych z realizacją zadań w zakresie gospodarki leśnej i częściową eliminacją skutków 

powstałych w wyniku jej prowadzenia”. 

Interpelacja w trakcie załatwiania 
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Ad 8.  Interpelacje i zapytania. 

N. Krajczy: udzielam Państwu głosu do składania interpelacji i zapytań. 

J. Kotyś, Wiceprzewodniczący Sejmiku: złożył zapytanie dotyczące przyszłości szkół 

sportowych na poziomie gimnazjalnym w województwie opolskim w związku z wprowadzaną 

reformą edukacji.  

N. Krajczy: dziękuje, odpowiedź zostanie udzielona w kolejnym punkcie.  

 
Ad 9. a) Przedstawienie projektu Priorytetów Współpracy Zagranicznej Województwa 

Opolskiego. 

A. Buła, Marszałek Województwa: chce, aby zostało opowiedziane jakie korzyści płyną                       

z współpracy zagranicznej oraz z partnerstwa z innymi regionami dla woj. opolskiego. Prowadzone                

są obecnie konsultacje z Ministerstwem Spraw Zagranicznych w sprawie priorytetów współpracy 

zagranicznej. Województwo Opolskie prowadzi rozmowy ws. porozumień z nowymi regionami oraz 

weryfikuje aktualne już porozumienia. Przypomina również, że Samorząd Woj. Opolskiego ogłosił 

konkurs pt. „Partnerstwo bez granic”  dla inicjatyw, które w 2016 r. były zrealizowane przez 

partnerów w woj. opolskim.     

M. Figiel, dyr. Dep. . Współpr. Z Zagr. i Prom Reg: przedstawił prezentację dot. Priorytetów 

Współpracy Zagranicznej Województwa Opolskiego. 

b) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Sejmiku Województwa Opolskiego                

w sprawie przyjęcia projektu Priorytetów Współpracy Zagranicznej Województwa Opolskiego,  

N. Rasch, przew. Kom. Współpr. Z Zagr. i Prom Reg: opinia komisji jest pozytywna. 

N. Krajczy: czy są pytania. Nie widzę.   

Pytania, Głosowanie 

        * kto z radnych jest za podjęciem uchwały  

                                               za – 21     wstrzym. - 4      przeciw – 0 

Stwierdzam, że uchwała została podjęta.                                                                                                                                                                                       

 
c) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Sejmiku Województwa Opolskiego                

w sprawie przyjęcia Memorandum o współpracy pomiędzy Województwem Opolskim (Rzeczpospolita 

Polska), a Stanem Uttarakhand (Republika Indii).  

M. Figiel: przedstawił prezentację nt. regionu Uttarakhand.  

N. Krajczy: czy ktoś chciałby zabrać głos. Tak, proszę. 

R. Zembaczyński, Radny Województwa: czy w ramach tej współpracy będzie możliwość 

utworzenia rady naukowej dziedzinie niekonwencjonalnego leczenia?   

A. Buła: informuje, że od trzech lat w Sulisławiu odbywają się międzynarodowe sympozja medyczne 
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jogi i ajurwedy, zatem kontakty naukowe ze Stanem Uttarakhand już zostały nawiązane.  

N. Rasch, przew. Kom. Współpr. Z Zagr. i Prom Reg: opinia komisji jest pozytywna . 

Pytania, Głosowanie 

        * kto z radnych jest za podjęciem uchwały  

za – 21     wstrzym. - 0  przeciw – 0       nie głosowało – 2 radnych 

Stwierdzam, że uchwała została podjęta.           

                                                                                                                                                                             
Ad 10.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Sejmiku Województwa 

Opolskiego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa 

Opolskiego na lata 2017-2022”.  

S. Mazur, Skarbnik Woj.: szczegółowo przedstawia zmiany w Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Opolskiego na lata 2017-2022. 

Z. Ziółko, przew. Kom. Fin. i Mienia Woj.: komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

N. Krajczy: czy są pytania. Nie widzę.   

Pytania, Głosowanie 

        * kto z radnych jest za podjęciem uchwały  

                                               za – 18     wstrzym. - 2      przeciw – 2  

Stwierdzam, że uchwała została podjęta.                                                                                                                                                                                        

 

Ad 11.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Sejmiku Województwa 

Opolskiego w sprawie zmiany budżetu Województwa Opolskiego na 2017 rok.  

S. Mazur: szczegółowo przedstawia zmiany w budżecie Województwa Opolskiego na 2017 rok. 

Z. Ziółko, przew. Kom. Fin. i Mienia Woj.: komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

N. Krajczy: czy są pytania. Nie widzę.   

Pytania, Głosowanie 

        * kto z radnych jest za podjęciem uchwały  

                                               za – 20     wstrzym. - 1      przeciw – 3  

Stwierdzam, że uchwała została podjęta.                                                                                                                                                                                        

 
Ad 12.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Sejmiku Województwa 

Opolskiego w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Województwo Opolskie                     

od Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu, jako 

Wspólnika spółki Opolski Regionalny Fundusz Poręczeń Kredytowych spółka                              

z ograniczoną odpowiedzialnością  z siedzibą w Opolu 1415 udziałów w Spółce.  
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S. Mazur: wyjaśnia powody dla których Województwo Opolskie zamierza nabyć od Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu, jako Wspólnika spółki Opolski 

Regionalny Fundusz Poręczeń Kredytowych 1415 udziałów w Spółce. 

Z. Ziółko, przew. Kom. Fin. i Mienia Woj.: komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

N. Krajczy: czy są pytania. Nie widzę.  

Głosowanie  

       * kto z radnych jest za podjęciem uchwały  

                                               za – 19     wstrzym. - 0      przeciw – 5 

Stwierdzam, że uchwała została podjęta.                                                                                                                                                                                         
 
 

Ad 13.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Sejmiku Województwa 

Opolskiego w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze darowizny nieruchomości 

położonej w Opolu przy ul. Oleskiej stanowiącej własność Województwa Opolskiego                

na rzecz Muzeum Śląska Opolskiego. 

J. Struzik, z-ca dyr. Biura Skarbu Woj.: tłumaczy, przyczyny wyrażenia zgody  na zbycie                 

w drodze darowizny nieruchomości położonej w Opolu przy ul. Oleskiej stanowiącej własność 

Województwa Opolskiego na rzecz Muzeum Śląska Opolskiego.  

Z. Ziółko, przew. Kom. Fin. i Mienia Woj.: komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

N. Krajczy: czy są pytania. Nie widzę.   

Głosowanie  

       * kto z radnych jest za podjęciem uchwały  

za – 24  (wszyscy głosujący)  

Stwierdzam, że uchwała została podjęta.                                                                                                                                                                                         

 

Ad 14.  Podjęcie uchwały w sprawie podjęcia apelu do Ministra Sportu                                        

i Turystyki w sprawie zmian w zakresie realizacji Programu Rozwoju Regionalnej 

Infrastruktury Sportowej.                                                                                                        

S. Rakoczy, Wicemarszałek Województwa: wymienił, jakie negatywne skutki                          

dla województwa opolskiego mogą przynieść zmiany w zakresie realizacji Programu Rozwoju 

Regionalnej Infrastruktury Sportowej. 

J. Trzepizur, członek Kom. Nauki. Eduk. Kult. i Sportu: opinia komisji jest pozytywna. 

N. Krajczy: czy ktoś chciałby zabrać głos. Tak, proszę. 

A. Szymański, Radny Województwa: poinformował, że Klub Radnych Prawa                                

i Sprawiedliwości nie poprze tej uchwały, ze względu na zbyt małą ilość na jej temat. 
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J. Trzepizur, Radny Województwa: zwraca uwagę, że Sejmik Województwa Opolskiego jako 

organ ma prawo apelować w sprawach dla województwa istotnych, a z informacji które posiada 

zmiany te w sposób znaczący przyczynią się do zmian w zakresie realizacji Programu Rozwoju 

Regionalnej Infrastruktury Sportowej.  

A. Szymański: wskazuje, że według jego oceny podjęcie apelu w przedmiotowej sprawie jest 

sprawą polityczną w której Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości nie zamierza brać udziału. 

J. Kotyś: jest zdania, że podjęcie apelu jest jak najbardziej zasadne ze względu na to, iż dużo 

więcej środków finansowych na realizacje Programu Rozwoju Regionalnej Infrastruktury Sportowej 

pochodzi ze środków województwa opolskiego, dlatego powinien być realizowany przy udziale 

Samorządu Województwa Opolskiego.  

N. Krajczy: czy są jeszcze pytania. Nie widzę.   

Głosowanie  

       * kto z radnych jest za podjęciem uchwały  

                                               za – 21     wstrzym. - 0      przeciw – 5 

Stwierdzam, że uchwała została podjęta.                                                                                                                                                                                         

 
Ad 15.  Podjęcie uchwały w sprawie wskazania kandydatów do Rady Opolskiego 

Oddziału Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia w Opolu.     

N. Krajczy: w imieniu koalicji przedstawia kandydatów do Rady Opolskiego Oddziału 

Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia w Opolu, a są to: Pan Andrzej Klama (MN),                

Pan Krzysztof Janusz Pieroń (PSL), Pani Aneta Sałacka (PO). Czy są jeszcze inne kandydatury.                 

Nie widzę.    

Głosowanie  

       * kto z radnych jest za podjęciem uchwały  

                                               za – 21     wstrzym. - 0      przeciw – 5 

Stwierdzam, że uchwała została podjęta.                                                                                                                                                                                                                         

 
Ad 16.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały wyboru przedstawicieli Sejmiku       

do Rady Działalności Pożytku Publicznego Województwa Opolskiego.  

N. Krajczy: w imieniu koalicji przedstawia kandydaturę Pani Agnieszki Zagoli do Rady Działalności 

Pożytku Publicznego Województwa Opolskiego. 

S. Rakoczy: przedstawia krótka charakterystykę zawodową Pani Agnieszki Zagoli. 

N. Krajczy: Czy są jeszcze inne kandydatury. Nie widzę.    
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Głosowanie  

       * kto z radnych jest za podjęciem uchwały  

                                               za – 18     wstrzym. - 0      przeciw – 5 

Stwierdzam, że uchwała została podjęta.                                                                                                                                                                                         

 

Ad 17.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Sejmiku Województwa 

Opolskiego w przedmiocie wyrażenia zgody na zbycie w drodze darowizny 

nieruchomości Województwa Opolskiego na rzecz gminy Korfantów. 

S. Mazur: wyjaśnia powody dla których Województwo Opolskie wyraża zgodę na zbycie                     

w drodze darowizny nieruchomości Województwa Opolskiego na rzecz gminy Korfantów. 

Z. Ziółko, przew. Kom. Fin. i Mienia Woj.: komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

N. Krajczy: czy są pytania. Nie widzę.  

Głosowanie  

       * kto z radnych jest za podjęciem uchwały  

za – 24  (wszyscy głosujący) 

Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 
                                                                                                                                                                                           
Ad 18.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany zasad nabywania, zbywania                                      

i obciążania nieruchomości stanowiących mienie Województwa Opolskiego oraz ich 

wydzierżawiania i wynajmowania na okres dłuższy niż trzy lata. 

S. Mazur: przedstawiał nowe zasady nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości 

stanowiących mienie Województwa Opolskiego oraz ich wydzierżawiania i wynajmowania                    

na okres dłuższy niż trzy lata, oraz powody dla których powinny zostać przyjęte. 

Z. Ziółko, przew. Kom. Fin. i Mienia Woj.: komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

N. Krajczy: czy są pytania. Nie widzę. 

Głosowanie 

* kto z radnych jest za podjęciem uchwały 

za – 18     wstrzym. - 0      przeciw – 4 

Stwierdzam, że uchwała została podjęta.                                                                                                                                                                                            

 
Ad 19.  Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków i trybu przyznawania 

stypendiów Marszałka Województwa Opolskiego w dziedzinie twórczości artystycznej – 

„Marszałkowskie Talenty”.            

S. Rakoczy: omówił nowe warunki i tryb przyznawania stypendiów Marszałka Województwa 

Opolskiego w dziedzinie twórczości artystycznej – „Marszałkowskie Talenty”.  

J. Trzepizur, członek Kom. Nauki. Eduk. Kult. i Sportu: opinia komisji jest pozytywna. 
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N. Krajczy: czy są pytania. Nie widzę.  

Głosowanie  

       * kto z radnych jest za podjęciem uchwały  

za – 24     wstrzym. - 1      przeciw – 0  

Stwierdzam, że uchwała została podjęta.                                                                                                                                                                                            

 

Ad 20.  Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej 

i społecznej osób niepełnosprawnych i wysokości środków PFRON przeznaczonych                

na    te zadania, przypadających według algorytmu w 2017 roku dla Województwa 

Opolskiego.  

A. Różycki – dyr. Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej w Opolu: wyjaśnił szczegółowo 

zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych oraz wysokości 

środków PFRON przeznaczonych na te zadania w 2017 roku dla Województwa Opolskiego. 

N. Krajczy, przew. Kom. Rodz., Zdrow. i Spr. Społ,: komisja merytoryczna zaopiniowała 

projekt tej uchwały pozytywnie. Czy są pytania. Nie widzę.  

Głosowanie  

       * kto z radnych jest za podjęciem uchwały  

za – 21  (wszyscy głosujący) 

Stwierdzam, że uchwała została podjęta.                                                                                                                                                                                           

 
Ad 21.  Podjęcie uchwały  w sprawie zmiany  statutu  Centrum Ginekologii, Położnictwa 

i Neonatologii  w Opolu.  

R. Kolek, Wicemarszałek Województwa: uzasadnił przyczyny zmian w statucie Centrum 

Ginekologii, Położnictwa i Neonatologii  w Opolu.  

E. Puchała – dyr. Centrum Ginekologii, Położnictwa i Neonatologii w Opolu: poinformował, 

że nowy statut został dostosowany do nowej ustawy z dnia z dnia 15 kwietnia 2011 r. o działalności 

leczniczej. 

N. Krajczy, przew. Kom. Rodz., Zdrow. i Spr. Społ,: komisja merytoryczna zaopiniowała 

projekt tej uchwały pozytywnie. Czy są pytania. Nie widzę.  

Głosowanie  

       * kto z radnych jest za podjęciem uchwały  

za – 22  (wszyscy głosujący) 

Stwierdzam, że uchwała została podjęta.                                                                                                                                                                                            
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Ad 22.  Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli                                       

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Województwo Opolskiego w roku 2016 r. 

Z. Kubalańca, dyr. Dep. Eduk. i Ryn. Pracy.: szczegółowo omówił sprawozdanie                      

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego               

w szkołach i placówkach prowadzonych przez Województwo Opolskiego w roku 2016 r. 

J. Trzepizur, członek Kom. Nauki. Eduk. Kult. i Sportu: opinia komisji jest pozytywna. 

 
Ad 23.  Sprawozdanie z działalności Biura Informacyjnego Województwa Opolskiego                

w Brukseli w roku 2016. 

P. Bliżnicki, pracownik Biura Informacyjnego Woj. Opolskiego w Brukseli: przedstawił 

prezentację dot. działań Biura Informacyjnego Województwa Opolskiego w Brukseli w roku 2016 

oraz jakie zamierza wykonać w roku 2017. 

E. Kurek, przew. Kom. Polit. Reg. Gosp. i Turystyki: opinia komisji jest pozytywna. 

N. Rasch, przew. Kom. Współpr. z Zagr. i Prom. Reg.: opinia komisji jest pozytywna. 

 
Ad 24.  Sprawozdanie z działalności Biura Informacyjnego Województwa Opolskiego               

w Muguncji w roku 2016. 

P. Łebzuch, pracownik Biura Informacyjnego Woj. Opolskiego w Muguncji: przedstawił 

prezentację dot. działań Biura Informacyjnego Województwa Opolskiego w Muguncji w roku 2016 

oraz jakie zamierza wykonać w roku 2017. 

E. Kurek, przew. Kom. Polit. Reg. Gosp. i Turystyki: opinia komisji jest pozytywna. 

N. Rasch, przew. Kom. Współpr. z Zagr. i Prom. Reg.: opinia komisji jest pozytywna. 

N. Krajczy: dodaje, aby w przyszłości Biuro w Muguncji przedstawiło tematy wiązane                        

z depopulacją oraz dotyczący sieci szpitali.   

 
Ad 25.  Komunikaty. 

N. Krajczy: informuję Państwa, że następna XVI sesja Sejmiku została zaplanowana na wtorek                

28 lutego 2017 r. - wtorek, godz. 10.00. 

J. Trzepizur: informuje, że Ministerstwie Sportu i Turystyki powołano Wydział Sportu 

Młodzieżowego, co może doprowadzić w dalszej perspektywie do problemów na poziomie 

województw, gdzie szkoły sportowe są zarządzane przez samorządy lokalne, dlatego należy                

się tym zmianom przyjrzeć.  
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Ad 26.  Zamknięcie obrad. 

N. Krajczy: zamykam obrady XXV sesji Sejmiku Województwa Opolskiego. Dziękuje Państwu                  

za uczestnictwo.  

 
 
 
 
Protokołował: 
Przemysław Kasztelan 

 
 
 

Sekretarz obrad: 
Leszek Fornal 


